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Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 103/13, 
4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 12.  redni seji, dne 15. 4. 2024 sprejel   
 

ZAPISNIK 
11. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 25. 1. 2024, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 

Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 21 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Dubravko 
Čengija, Samer Khalil in Miha Vardijan.  
 
Ostali prisotni: Alojz Hudelja, predsednik Žirije za podeljevanje Župančičevih priznanj; Marko 
Grbić, predsednik Žirije za podelitev priznanj na področju športa. Občinska uprava: Slavica 
Novak Janžekovič in Antonija Hiti. 
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje (21 prisotnih članov sveta). 
 
Razprave na predlog dnevnega reda ni bilo.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED:  
 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine  
3. Zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
4. Predlog kandidatov za priznanja občine Črnomelj za leto 2023 
5. Predlog Sklepa o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in 

cen za uporabo infrastrukture v občini Črnomelj 
6. Informacija o Poslovnem načrtu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2024 
7. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
8. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 21. 12. 2023 so 
realizirani in objavljeni na spletni strani občine Črnomelj, sprejeti akti so objavljeni v Uradnem 
listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-
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teh je priložena gradivu. Projekt gradnje OŠ Loka, OŠ Dragatuš poteka po začrtani časovnici, 
pridobljeno je gradbeno dovoljenje za ureditev Ajdovega zrna on obvodne poti. Pred 14 dnevi 
je bil opravljen sestanek na temo črnega močerila, ministrstvo bo naročilo neodvisno študijo 
glede zaščite habitata črnega močerila.  
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 4: 
PREDLOG KANDIDATOV ZA PRIZNANJA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
1. ŽUPANČIČEVA PRIZNANJA 
 
Točki je prisostvoval Alojz Hudelja, predsednik Žirije za podeljevanje Župančičevih priznanj, ki 
je podal uvodno obrazložitev: Na naslov Žirije za podelitev Župančičevih priznanj je na osnovi 
razpisa prispelo 8 predlogov za podelitev Župančičevih priznanj za leto 2023, in sicer 3  
predlogi za Župančičevo plaketo, od katerih 1 predlog ni ustrezal razpisnim pogojem, saj 
organi pravne osebe ne smejo predlagati pravne osebe, ki jo predstavljajo in obratno,  in 5 
predlogov za Župančičevo diplomo, od katerih 1 predlog ni ustrezal razpisnim pogojem, ker je 
bil predložen prepozno. Po proučitvi predlogov je žirija en predlog za Župančičevo diplomo 
preoblikovala v predlog za Župančičevo plaketo. Na tem mestu dajem pobudo za spremembo 
Odloka o Župančičevih priznanj, in sicer, da ima žirija pravico, da na podlagi temeljite presoje 
izjemoma podeli tudi nižje priznanje (iz plakete v diplomo). Žirija občinskemu svetu predlaga, 
da Župančičevo plaketo za leto 2023 prejme KUD Samospev, Župančičevo diplomo za leto 
2023 pa Boštjan Kavčič in KUD Zlata skledica.  
 
Maja Kocjan: Vsi predlogi za priznanja so kakovostni in zagotovo si zaslužijo priznanje za svoje 
dosedanje delo. Vsa leta smo se politične stranke držale nenapisanega pravila, da predlogov 
za priznanja ne podajamo. Letos temu ni bilo tako, saj je ena izmed političnih strank predlagala 
predlog za priznanja, kar ni prav. Predlagam, da se tudi v bodoče držimo dogovora, da politične 
stranke ne podajajo predlogov za priznanja. 
 
Renata Butala: Predlog za priznanje je podala svetniška skupina Gibanje Svoboda. 
 
Jaka Birkelbach: V uvodu je predsednik žirije pojasnil, da en predlog za Župančičevo diplomo 
na naslov žirije ni prispel v roku (najkasneje do 15. 12. 2023 do 24. ure). Pojasnjujem, da je bila 
kuverta na pošto oddana 15. 12. 2023, v predpisanem roku. Ob naknadnem preverjanju na 
Pošti Črnomelj je bilo pojasnjeno, da na vse pošiljke ne dajejo poštnega žiga, kar se je zgodilo 
tudi z navedeno kuverto. Zato predlagam, da se v bodočih javnih razpisih za pridobivanje 
predlogov za podelitev občinskih priznanj dopolni besedilo, da je potrebno predloge za 
priznanja oddati priporočeno. Predlagam tudi, da se vse neizbrane kandidate za občinska 
priznanja obvesti o neizboru.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Svetniška skupina Gibanje Svoboda je podala predlog za priznanje. 
Če politične stranke ne smejo predlagati kandidate za priznanja, naj se to zapiše v odlokih o 
priznanjih občine Črnomelj. 
 
Župan: Podpiram pripravo sprememb in dopolnitev vseh odlokov o podelitvi priznanj občine 
Črnomelj.  
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Župančičevo plaketo za leto 2023 prejme KUD Samospev. 
Župančičevo diplomo za leto 2023 prejmeta: Boštjan Kavčič in KUD Zlata skledica. 
 
2. PRIZNANJA OBČINE ČRNOMELJ ZA DOSEŽKE NA PODROČJU ŠPORTA ZA LETO 2023 
 
Točki je prisostvoval Marko Grbić, predsednik Žirije za podelitev priznanj na področju športa, 
ki je podal uvodno obrazložitev: Žirija za podelitev priznanj na področju športa je na osnovi 
razpisa prejela 13 predlogov za podelitev priznanj na področju športa za leto 2023. Po presoji 
prispelih predlogov žirija predlaga občinskemu svetu, da priznanje Športnik leta 2023 prejme 
Mitja Ilenič, priznanje Športnica leta 2023 prejme Urša Matotek, priznanje Športna ekipa leta 
2023 prejme Članska ekipa Rokometnega kluba Črnomelj, priznanje Mladi perspektivni 
športnik 2023 prejme Maj Butala in priznanje Športni dosežek leta 2023 prejme Jurij Kure. 
 
Renata Butala se je izločila pri glasovanju. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Priznanje Športnik leta 2023 prejme Mitja Ilenič. 
Priznanje Športnica leta 2023 prejme Urša Matotek. 
Priznanje Športna ekipa leta 2023 prejme Članska ekipa Rokometnega kluba Črnomelj. 
Priznanje Mladi perspektivni športnik 2023 prejme Maj Butala. 
Priznanje Športni dosežek leta 2023 prejme Jurij Kure. 
 
3. PRIZNANJA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Mojca Čemas Stjepanovič, predsednica Žirije za podeljevanje priznanj Občine Črnomelj je 
podala uvodno obrazložitev: Žirija za podeljevanje priznanj občine Črnomelj je na osnovi 
razpisa prejela 19 predlogov, in sicer 7 predlogov za plaketo, od katerih sta bila 2 predloga 
neustrezna in 12 predlogov za diplomo, od katerih sta bila 2 predloga neustrezna. Po presoji 
predlogov žirija predlaga občinskemu svetu, da Plaketo Občine Črnomelj za leto 2023 prejme 
Združenje borcev za vrednote NOB Črnomelj, Diplomo Občine Črnomelj za leto 2023 pa 
Boštjan Majerle, Društvo kmečkih žena Črnomelj in Turistično društvo Črnomelj. 
 
Maja Kocjan: Svetniška skupina SDS predlaga, da se ločeno glasuje o predlogu za plaketo in 
predlogih za diplomo. Člani svetniške skupine SDS ne bomo podprli predloga za plaketo. 
Menimo, da društva, ki razdružujejo občane Črnomlja, ne moremo nagraditi s plaketo občine. 
Glasovali bomo proti.   
 
S 15 glasovi za in 5 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Plaketo Občine Črnomelj za leto 2023 prejme Združenje borcev za vrednote NOB Črnomelj. 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Diplomo Občine Črnomelj za leto 2023 prejmejo: Boštjan Majerle, Društvo kmečkih žena 
Črnomelj in Turistično društvo Črnomelj. 
 
4. POHVALE IN GRAJE PRI UREJANJU IN VAROVANJU OKOLJA 
 
Aleksandra Ružič, predsednica Žirije za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju 
okolja je opravičila svojo odsotnost. Vesna Fabjan, članica žirije je podala uvodno obrazložitev: 
Žirija za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju okolja je na podlagi razpisa prejela 
2 predloga za podelitev ekološke pohvale »Breza«. Člani žirije smo ugotovili, da oba predloga 
sicer ustrezata razpisnim pogojem, vendar po krajši razpravi smo sklenili, da predloga kljub 
formalni ustreznosti nista primerna za prejem pohvale Breza, saj gre v obeh primerih za 
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dobičkonosno naravnane družbe, katerih skrb za področja, na katerih naj bi si na osnovi 
obrazložitev predlogov zaslužili priznanje Breza, je njuno primerno delo. Žirija je zato ocenila, 
da ni dodane vrednosti, ki bi bila podlaga za podelitev priznanja in občinskemu svetu predlaga, 
da se ekološka pohvala »Breza« in ekološka graja »Kopina« za leto 2023 ne podelita. Žirija tudi 
predlaga, da se pristopi k spremembam in dopolnitvam Odloka o pohvalah in grajah pri 
urejanju in varovanju okolja, s katerimi bi podrobneje določila merila in kriterije za izbor 
priznanj.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Ekološka pohvala »Breza« za leto 2023 se ne podeli. 
Ekološka graja »Kopina« za leto 2023 se ne podeli. 
 
K točki 5: 
PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV 
JAVNIH SLUŽB IN CEN ZA UPORABO INFRASTRUKTURE V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Župan je podal uvodno pojasnilo.  
 
Gregor Šmaljcelj, član Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil, da je 
odbor gradivo obravnaval na seji 15. 1. 2024 in nanj ni imel pripomb, zato občinskemu svetu 
predlaga, da Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in 
cen za uporabo infrastrukture v občini Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 
 
Samo Kavčič je kot direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o. obrazložil elaborat o oblikovanju cen 
in poslovni načrt javnega podjetja za leto 2024, ki je naslednja točka dnevnega reda seje. Pri 
obeh točkah se bo pri glasovanju izločil. 
 
Maja Kocjan: Svetniška skupina SDS že vrsto let spremlja delo JP Komunala Črnomelj d.o.o. 
Vsa ta leta opozarjamo na optimizacijo stroškov, ki pa v poročilih javnega podjetja ni nikdar 
prikazana. Vsako leto so komunalne storitve višje, višina položnice na občana bo po novem 
znašala že 21 EUR, kar je veliko. Pri glasovanju se bomo člani svetniške skupine SDS vzdržali. 
 
Nataša Hudelja: Želimo si visok standard, ugodno življenje, vse urejeno, ne bi pa plačali tega.  
Standard stane in če ga hočemo imeti, ga moramo plačati. Vsi tisti, ki imate urejeno 
kanalizacijsko omrežje ste mogoče pozabili na tiste, ki tega še nimamo. Naša občina je zelo 
razvejana in solidarnostno moramo plačevati vsi, da bo kanalizacija zgrajena po celi občini. 
Tudi jaz si želim urejeno kanalizacijsko omrežje, reka Kolpa si zasluži kanalizacijo,  ne samo 
črni močeril. Sprejetje predlaganega sklepa podpiram. 
 
Bernarda Kump: Že pred leti smo se pogovarjali o centru ponovne uporabe, vendar ga v naši 
občini še vedno nimamo, zakaj ne? 
 
Samo Kavčič:  Iščemo primeren prostor za skladiščenje artiklov, ki naj bi jih imeli v centru 
ponovne uporabe. Pristopili bomo k izdelavi investicijskega elaborata, ki bo osnova za 
pridobitev dodatnih finančnih sredstev, ki nam bodo omogočila zagon centra. 
 
Jože Veselič: Ali strošek fizičnega varovanja na zbirnem centru Semič krijeta obe občini ali 
samo občina Semič? 
 
Samo Kavčič: Zaradi nenehnih vdorov v ZC Semič smo se skupaj z občino Semič odločili, da 
mora biti med obratovalnim časom centra prisoten varnostnik. Center je bil v mesecu 
novembru dodatno opremljen s tehničnim varovanjem za čas izven obratovalnega. Strošek 
varovanja krijeta obe občini.  
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Jože Veselič: Ne strinjam se, da občina Črnomelj plačuje stroške varovanja ZC Semič. 
 
Samo Kavčič: Gre za stroške storitve ravnanja z odpadki in glede na uredbo je strošek 
varovanja ZC Semič skupni strošek obeh občin, v nasprotnem primeru bi bili v prekršku. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V celoti se strinjam z razpravo Nataše Hudelje. Zanima me 
uspešnost javnega podjetja pri izterjavi dolgov neplačnikov komunalnih storitev.  
 
Samo Kavčič: Vse izterjave so v fazi izvršbe, tudi na premičnine, 50 % odločb je že 
pravnomočnih. 
 
Vesna Fabjan: Predlagam, da se v mesečniku Belokranjec obrazloži zakaj je prišlo do dviga 
cen komunalnih storitev. 
 
Marko Mravinec: Kljub obljubi, člani občinskega sveta še vedno nismo prejeli obrazložitve 
optimizacije stroškov JP Komunala Črnomelj, d.o.o. 
 
Župan:  Bomo pripravili in vam posredovali. 
 
S 15 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen za uporabo 
infrastrukture v Občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. Sklep se pošlje v objavo v 
Uradni list Republike Slovenije. 
 
K točki 6: 
INFORMACIJA O POSLOVNEM NAČRTU JP KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. ZA LETO 2024 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju.  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2024 se kot informacijo 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 7: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Razprave ni bilo. 
 
K točki 8: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Prosim za terminski plan obnove pokopališča v Vojni vasi. 
2. Kdaj se bo pričelo s postopkom sprememb OPN za romski del v Kanižarici? 
 
Božo Rozman: 
1. V današnjem gradivu je odgovor na moje vprašanje glede porabe sredstev za romsko 
skupnost v občini Črnomelj. Želim natančno obrazložitev vseh alinej. 
2. Dajem pobudo za nadkritje avtobusnega postajališča na križišču v TRIS Kanižarica. 
 
Bernarda Kump:  
1. V medijih sem zasledila poročilo o izmerjenih vrednostih kakovosti zraka v Črnomlju. Izmed 
vseh meritev v Sloveniji je bila najslabše izmerjena v Črnomlju.  To se je ponovilo tudi včeraj. 
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Iskreno povem, da tej meritvi ne verjamem, če pa je meritev prava, je stanje zaskrbljujoče. 
Zanima me lokacija merilnega mesta, kdo zapisuje meritve, kaj se je zgodilo med 11. in 13. 
uro, ko je bila kakovost zraka tako slaba?  
 
Maja Kocjan:  
1. Svetniška skupina SDS, glede na rast življenjskih stroškov, daje pobudo za dvig enkratne 
denarne pomoči ob rojstvu otroka v občini Črnomelj.  
2. Kaj bo s parkiriščem v Ajdovem zrnu, ali bo še naprej tako neurejeno? 
 
Nataša Hudelja: 
1. Ali je že kaj več znanega glede sanacije mostu čez reko Kolpo v Vinici? 
2. Zakaj v NRP-jih ni projekta izgradnje kanalizacije v Sečjem selu, tudi ni projekta ureditve 
hodnika za pešce. 
3. Predlagam pripravo poročila o ilegalnih migrantih na območju občine Črnomelj, saj na 
območju Vinice opažamo izredno povečanje teh prehodov. Kakšni so načrti za varovanje? 
 
Romana Husič: 
1. Odlok o pokopališkem redu se še ne izvaja v celoti, zato sprašujem, kdaj bo JP Komunala 
Črnomelj, kot upravljalec pokopališč, prevzela v upravljanje tudi ostala pokopališča in na 
kakšen način bodo urejena druga opravila, ki bodo ostala v domeni krajevnih skupnosti (npr. 
košnja, vzdrževanje, …)? 
 
Samo Kavčič: Upravljanje pokopališč je izbirna gospodarska javna služba in obsega 
zagotavljanje urejenosti pokopališča, izvajanje investicij in investicijskega vzdrževanja, oddajo 
grobov v najem, vodenje evidenc ter izdajanje soglasij v zvezi s posegi na območju pokopališč 
ter se izvaja na celotnem območju občine. Upravljavec pokopališč v občini Črnomelj je Javno 
podjetje Komunala Črnomelj d.o.o., ki lahko prenese posamezna opravila pokopališke 
dejavnosti na posamezno krajevno skupnost. Z nekaterimi KS smo zadeve že uredili, z ostalimi   
jih načrtujemo v kratkem. 
 
Renata Butala: 
1. Vsak dan dobivam sporočila glede padajočih skal in kamenja na cesti Radenci – Sodevci. 
Že kar nekaj avtomobilov je bilo poškodovanih. Ne upam si niti pomisliti, da pride do nesreče, 
ko gredo mimo otroci. Kdaj lahko pričakujemo zavarovanje brežin?  
2. Kdaj lahko pričakujemo, da se vsaj Gor. Radenci priključijo na kanalizacijo? 
 
Vesna Fabjan:  
1. Se pridružujem pobudi Bernarde Kump. Sama sem že na seji OS izpostavila, da naša občina 
ne spremlja čistoče zraka. Tudi na ARSO sem takrat klicala in dala pobudo, da se preveri zakaj 
ne. Zanima me, kdaj je prišlo do preobrata, da ARSO to spremlja? Malo več je potrebno vedeti 
o slabi kakovosti zraka, saj če je to res, je to lahko velik problem zimskega stanja zraka v 
Črnomlju.  
2. Kako potekajo aktivnosti glede izgradnje gasilskega poligona na Vražjem kamnu? 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.15. 
 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU               župan  
 
 
Številka: 900-2/2024-12 


